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1. MÖTETS ÖPPNANDE 

Mötet öppnades av Anna Karlsson 
2. VAL AV MÖTESORDFÖRANDE 

BESLUT:  
Anna Karlsson valdes till mötesordförande 
 
3. VAL AV MÖTESSEKRETERARE 

BESLUT:  
Omar Ud-Din valdes till mötessekreterare 
 
4. VAL AV JUSTERARE 

BESLUT:  
Erik Timan valdes till justerare 
 
5. NYINKOMNA ÄRENDEN 
 

Studentstaden har dessvärre avbokat det inplanerade samrådsmötet. Vi behöver boka ett nytt datum. 
 
6. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 

FÖRSLAG:  
att godkänna dagordningen 
BESLUT:  
att godkänna dagordningen 
 
7. FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 

Justerade protokoll från styrelsemöte den 4 oktober lästes igenom. 
Anna har gjort i ordning en styrelsepärm till Juan, Hampus har skickat in ansökan om fritidsmedel, 
samrådsmötet har skjutits upp, förslagslappar har satts upp i tvättstugorna. 
BESLUT:   
att bordlägga protokollet från 4 oktober, för justering. 
8. MEDDELANDEN 
 

a) sammanfattning från HUS fullmäktige: senaste mötet hölls 8 november på Flogstavägen 95, 
boendetid som, rättvisa hyror,   

b) vi har fått 8400 kr.  
9. LÄGESKOLL I STYRELSEN 
 

Anna har jobbat med styrelsepärmar; Omar har gjort förslagslappar till tvättstugorna, skrivit ut 
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protokoll från senaste mötena; Erik har haft uthyrt i festlokalen, varit slagsmål i festlokalen; Nebiat 
meddelar att de flesta studierummen är uthyrda,  
 
10. PLANERING AV STYRELSEAKTIVITET 
 

a) Anna har lagt ut en doodle för bokning av datum.  
BESLUT:   
Anna och Hampus får i uppdrag att fatta beslut om vart vi ska äta. 
 

10. INBOKNING AV SAMRÅDSMÖTE 
 

a) föreslagna datum är 17 & 22 / 11.  
BESLUT:   
Anna bokar datum, i samråd med Juan. 
 

11. LÅSPROJEKTET 
BESLUT:   
att ge kassören i uppgift att kontakta offererande företag, i samråd med Erik Timan. 
att ge kassören att återkomma till styrelsen om inköp av låssystem. 
 
12. PINGISRUM 
 

Intet nytt på bordtennisfronten. Varit problem med låset till pingisrummet, det är nu ordnat. 
 
13. VAL AV HYRESSAMRÅDSLEDAMOT SAMT SUPPLEANT 
BESLUT:   
att bordlägga frågan till nästa styrelsemöte. 
14. GLOPPIS 

Boende har hört av sig om vi tänkt ha en gloppis. Gloppis den 3 / 12, från kl 13–16, i tvättstugan på 
Vg 24. 
15. ORDET FRITT 

Väktargatans förtroenderåd ansöker om medlemskap i Uppsala föreningsråd, fakturan skickas till 
HUS.  
14 . NÄSTA MÖTE 

 
BESLUT:   
att nästa möte ska hållas tisdagen den 4 oktober, tid och plats i enlighet med kallelse. 
15 . MÖTETS AVSLUTANDE 
 

Mötet avslutades av Anna Karlsson. 
 

ORDFÖRANDE  SEKRETERARE 

  

Anna Karlsson Omar Ud-Din 
JUSTERARE  JUSTERARE 
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